
 

Styrelsemöte 2024-02-21 
Anna Dahlgren, Mats Andersson, Ulla Desombre, Karolina Räntfors, Eva 

Lennartsson 

 

Dagordning:  

 

1. Mötet öppnas 

2. Anna informerar om att hon kontaktats av Hans Bergsten, kontaktperson i ett 

samråd angående planering av en solcellspark. NC energi ska arrendera 150 

hektar åkermark mellan Skepparp och Skintaby, att använda till 

solcellsparken. Ett samråd i Steninge kyrkby och Harplinge har bildats och ett 

utökat samråd har möte i Harplinge den 5 mars. Styrelsen följer och avvaktar 

utvecklingen. 

3. Genomgång av protokoll från föregående möte samt årsmötets protokoll: 

4. Mats har varit i kontakt med Peter Gustavsson på HEM som informerar om att 

tång får flyttas om så önskas. Enligt Kommunekologen får tång flyttas 

vintertid, men inte på sommaren eftersom tång då är fågelmat. Anna gör en 

sammanfattning angående tång. 

5. Den arbetsgrupp som bildats mot förbuskning har informerats av styrelsen om 

att det inte finns varken tekniska eller ansvarsmässiga möjligheter till brygga i 

södra viken. 

6. Medlemmar i styrelsen har träffats och diskuterat ridån av vegetation som ett 

skydd mot vägen utmed stranden. 



 

7. Anna har haft flera kontakter med Sofia Warpman på Halmstad kommun 

angående stege på Stora skär, Sofia har skickat frågan vidare, men har inte 

återkommit med svar och styrelsen tolkar detta som ett förmodat nej.  

Anna kommer att kontakta Rickard Fransson alt. Anders Nilsson om ett ev 

engagemang angående ny stege. 

8. Styrelsen har fått svar från föregående års arrangörer av Steningedagen om 

att mera krafter för genomförandet behövs. Styrelsen kommer att annonsera 

om intresse för detta via Facebook. 

9. Diskussion angående marknadsföring av föreningen. Hemsidan ska omfatta 

ren information som protokoll mm samt hänvislning till Facebook och våra 

anslagstavlor för mer information om t ex aktiviteter. Tre nya och något större 

anslagstavlor kommer att köpas in. 

10. Planeringen av föreläsningen av Anders Wirdheim lördag den 20 april är klar 

och kommer att genomföras i samråd med Kuststationen. Annonsering 

kommer att påbörjas omkring den 20 mars. 

11. Övrigt: 

Styrelsen har fått information av Peter Hylander, projektsamordnare på 

samhällsbyggnadskontoret Halmstad komun, angående sanering av glasavfall 

mellan Skepparstugan och midsommarängen. 

12. Nästa styrelsemöte: hos Eva söndag den 7 april kl 16-18. 

Punkt 13 från årsmötet informerar Karolina och Isabell om på det mötet. 

13. Mötet avslutas      

Vid pennan: Eva Lennartsson 



 

 


